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הגרלת מגרשים – קבוצת הנקלטים הבאה .1

עלינו לערוך הגרלה בין 7 המשפחות שנרשמו לקליטה בנובמבר 2019. ההגרלה תקבע את
סדר בחירת המגרשים. נכון להיום ישנן 8 אופציות לשיוך (6 מגרשים לבנייה ו-2 מגרשים

מבונים).

דיון:
הוועדה דנה בשאלה אם תיערך הגרלה אחת בין כל המשפחות או שיש צורך לערוך שתי

הגרלות נפרדות – אחת בין הבנים הראשונים ואחת בין הבנים השניים. נערך גם דיון
במשמעות היתרון לבנים ראשונים שעליו מדבר תקנון הקליטה.

הוחלט:
התקנון מנחה לתת יתרון לבנים ראשונים בהרשמה לקליטה ולאו דווקא בהגרלה. לאור

העובדה שיש יותר אופציות ממעוניינים הוחלט לערוך הגרלה אחת. כמו כן הוועדה רואה
בדימה בן ראשון.

שרון גלאור – קידום הקליטה .2
שרון שייך ל"קבוצת ההגרלה" שבחרה מגרשים לפני כמה חודשים. לפני כשנה שרון

התחתן ולכן גם על בת זוגו לעבור תהליך קליטה.
דיון:

הוועדה דנה ברצונה לקדם את קליטתו של שרון ולסייע לו בהתקדמות לבנייה.
הוחלט:

תישלח הודעה לשרון שעל בת זוגו להתקדם בתהליך ולהראות רצון להיקלט. לאחר חגי
תשרי (אמצע אוקטובר) תיבחן שוב ההתקדמות.

דני והילה הס – בקשה לקליטה .3
דני והילה מתגוררים בקיבוץ כתושבים כשלוש שנים. בעת פתיחת ההרשמה לתושבים ב-
2018 התגוררו בקיבוץ כשנה. הם פנו לקליטה ולאחר בדיקה קיבלו תשובה שלילית בשל

תקופת מגורים שאינה עולה על הדרישות (שנתיים).
דיון:

נערך דיון בשאלת יכולתנו לפתוח שוב קליטה עבור תושבים לאחר שהחלטנו שהאופציה
נסגרת באוגוסט 2020.

הוחלט:
לוועדה אין אפשרות כרגע להחריג את המשפחה מההחלטה על סגירת הקליטה לתושבים.

רשמה: אורית זלינגר


